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EPICE LUMINEUX - BOISE POUDRE

LINSPIRATION

Reprenant l'architecture du Best Seller Aqaysos, Pierre GUILLAUME exécute
une note épicée boisée cristalline, dévoilant sous une fraicheur mordante une
nature poudrée et enveloppante... un “flocon de shiso”.

Fidéle a 'ADN de la Collection Blanche de Pierre GUILLAUME, “OSHISO” est
une composition genderless immédiatement captivante illuminée par un trio
de Bergamote, de Fleurs de Pommier et de Bois d’Héliotrope.

Le parfum exotique des Feuilles de Shiso rehausse la note d’'une singuliére
fraicheur épicée. Inattendu et hautement désirable.

UNE MATIERE

Shiso est le nom japonais de la Pérille, une plante aromatique cultivée en
Asie depuis I'Antiquité et au Japon dés le llI*™ siécle. Le parfum de l'essence
de Shiso est puissant et complexe : des notes vertes et poudrées proche du
mimosa, traversées d'une onde épicée évoquant la cannelle dans un halo de
fraicheur mentholée.

LE NOM
Le mot Shiso précédé de la lettre “O” car sa sonorité évoque l'eay, car il est la
premiére lettre du mot “ode” et que sa forme évoque un flocon.







OSHISD

sPICY LUMINOUS - WOODY & POWDERY

SO ALAE
THE INSPIRATION

Taking up the architecture of the Best Seller Aqaysos, Pierre GUILLAUME
executes a spicy woody crystalline note, revealing under a biting freshness a
powdery and enveloping nature... a “shiso flake”.

True to the DNA of Pierre GUILLAUME’s White Collection, “OSHISQO” is an imme-
diately captivating genderless composition illuminated by a trio of Bergamot,
Apple Blossom and Heliotrope Wood. The exotic scent of Shiso leaves enhanc-
es the note with a singular spicy freshness. Unexpected and highly desirable.

A MATIERIAL

Shiso is the Japanese name for Perilla, an aromatic plant cultivated in Asia
since ancient times and in Japan since the 3 century. The fragrance of Shiso
essence is powerful and complex: green and powdery notes close to mimosa
crossed by a spicy wave reminiscent of cinnamon in a halo of mentholated
freshness.

THE NAME

The word Shiso preceded by the letter “O” because its sound evokes “eau”
(water), because it is the first letter of the word “ode” and because its shape
evokes a flake.
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